
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 25/01/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
 
 

ΘΕΜΑ: «Δημιουργία Εθνικού Κέντρου Αντισφαίρισης» 
 

 

Κυρία Υπουργέ, 

Αθλητές της αντισφαίρισης, προπονητές αλλά και παράγοντες του αθλήματος ζήτησαν, 
μετά από επικοινωνία τους μαζί μας, να μεσολαβήσουμε, ώστε να δημιουργηθεί ένα 
Εθνικό Κέντρο Αντισφαίρισης στην χώρα μας, όπου θα έχουν την δυνατότητα να 
προπονούνται εκεί επίλεκτοι αθλητές με παροχές και ευκολίες από την Ομοσπονδία της 
αντισφαίρισης («ΕΦΟΑ»). Όπως μας τόνισαν οι ανωτέρω, δεν υπάρχει καμία αμφιβολία 
ότι, η ελληνική αντισφαίριση, αυτή την περίοδο, διανύει μια περίοδο άνθισης του 
αθλήματος, ενώ υπάρχουν Έλληνες αθλητές, χάρη στις θυσίες των ίδιων και των 
οικογενειών τους, που διακρίνονται και πρωταγωνιστούν παγκοσμίως. Θεωρούν οι ως 
άνω ότι, αποτελεί ευθύνη του αρμόδιου Υπουργείου να θωρακίσει το ανωτέρω άθλημα, 
δημιουργώντας την ως άνω εγκατάσταση, ώστε να κρατήσει στην Ομοσπονδία της 
αντισφαίρισης όλα τα νέα παιδιά που ασχολούνται με το άθλημα, να διευκολύνει τις 
οικογένειες των αθλητών και τους προπονητές στο έργο τους και να οδηγήσει στην 
περαιτέρω ανάπτυξη της Ομοσπονδίας («ΕΦΟΑ»). 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να προβείτε στην δημιουργία Εθνικού Κέντρου Αντισφαίρισης στην χώρα 
μας; 
 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:

26/1/2021




